
                                                                                                                                        

  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 7. 9. 2011, ob 15:00 v sejni sobi IJS. 

  

Prisotni: A. Fekonja, C. Filipič, M. Gams, J. Jakofčič , Z. Jernejc, G. Kramberger, R. Pergarec, J. Pungerčar, T. 
Ručigaj, M. Štraus, A. Štante, G. Tavčar, D. Zupančič, B. Žefran; 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov: I. Falnoga, M. Koželj, I. Zajc; 

  

1.            Pregled in potrditev zapisnika seje z dne 6. 7. 2011 

2.            Tekoča obvestila: poročilo IO SVIZ, UO IJS, obisk pri rektorju 

3.            Razno: 

a) solidarnostna pomoč 

b) izlet 

c) šolske knjige 

d) razno 

Ad 1)     Odbor je sprejel točke dnevnega reda in potrdil zapisnik seje z dne 6.7. 2011 

Ad 2)     Izvesti je potrebno volitve novega člana IO SVIZ/IJS, ki bo zstopal interese administrativnih 
delavcev v upravi (U1, U2, U3, U4), ker je Metka Štraus Pečar prevzela funkcijo sindikalnega zaupnika.  Pri 
pripravi na volitve bosta pomagala Jolanda Jakofčič in Jože Pungerčar. Volitve naj se izvedeje v najkrajšem 
možnem času. 

Sestava UO - M. Gams in dirktor J. Lenarčič sta v začetku meseca septembra obiskala ministra 
Lukšiča s konkretnimi predlogi za sestavo UO, ki bi bili ustreznejši in ugodnejši  za vodenjene zavoda kot 



je Institut Jožef Stefan. UO odbor, ki vodi in nadzira IJS je v veljavni sestavi od 14. 6. 2010 in je sestavljen 
iz 9. članov. Od tega 2 člana iz vrst Instituta, 2 člana iz vrst uporabnikov imenovani na predlog direktorja 
in 5 članov imenovanih iz vrst ustanovitelja to je vlade RS. 

Minister Lukšič je predloge podprl in uspeli bodo spremeniti sestavo UO, tako da bi bila zastopanost 
tretinska 3:3:3. To je eden pomembnih dosežkov sindikata in dokaz, da je z vztrajnim delom mogoče 
marsikaj doseči. 

Prof.dr. M. Gams je podal obvestilo, da je v mesecu Augustu obiskal rektorja Ljubljanske univerze, 
prof.dr. Pejovnika, kjer so obravnavali več tem in ugotovili, da se pogledi ujemajo. Tema je bila privatizacija 
univerz, binarizacija, odnosi z instituti, knjižničarji. Pogovori se bodo nadaljevali konec meseca oktobra s 
podporo predsedstva konference SVIZ. 

Predlog za spremembo KPRD, oz. Aneks h kolektivni pogodbi za dejavnost VIZ da se bolniško 
nadomestilo izplačuje  90% in ne 80% kakor je v tenutni veljavi na vladi še vedno ni bil obravnavan. Po 
informacijah gospoda Tone Seliškarja, univ. dipl. prav., strokovnega sodelavca s SVIZ Slovenija bodo 
predlog obravnavali, če ne bo posebnih zapletov na eni od jesenskih sej. 

Na danšnji (7. 9. 2011) dopoldanski seji je Odbor za lokalno samoupravo z osmimi glasovi proti 
nobenemu izglasoval, naj parlament med interventne ukrepe vključi takojšnje znižanje plač javnih 
uslužbencev za štiri odstotke osnove plače. Znižanje plač bi po dopolnilu začelo veljati s "prvim dnem 
naslednjega meseca po uveljavitvi zakona". Prvi možni datum bi lahko bil 1. oktober, plače bi bile znižane 
do konca naslednjega leta. 

Kakor na SVIZ/IJS tudi SVIZ Slovenije predlogu ostro nasprotuje, vzporedno pa že potekajo sestanki 
v zvezi z argumentirano zavrnitvijo predloga. O dogajanju in morebitnih aktivnostih bomo naše člane 
sprotno obveščali. 

Ad 3) Razno: 

a) Solidarnostna pomoč:               Z Odseka tehnični servisi “TS” je prispela prošnja za solidarnostno pomoč 
delavki, ki je na začetku meseca junija 2011, nepričakovano hudo zbolela. Delavka je bila hospitalizirana, 
nato se je zdravila doma. V IO SVIZ soglasno menimo, da je solidarnostna pomoč upravičena in jo 
odobravamo. Delavki se izplača solidarnostna pomoč po našem poslovniku. 

b) Izlet na Češko:             Tako kot vsako leto doslej bomo izvedli izlet na predlagani destinaciji. Izlet naj bi 
organizirali konec meseca septembra ali začetku oktobra. Ker je časa za organizacijo izleta malo moramo 
z akcijo organizacije pohiteti. V letošnjem letu smo v finančnem planu predvideli in rezervirali 2.100,00 
EUR za izlet, sindikat IJS bi pispeval največ 60,00 EUR za člana sindikata, pri čemer smo upoštevli, da bi se 
izleta udeležilo 35 članov. V primeru, da se bo izleta udeležilo več članov kot je sredstev predvidenih za 
izlet, se le-ta med člane enakomerno porazdelijo. Izlet ne bo organiziram, če bo prijavljenih manj kot 20 
članov SVIZ/IJS. 

c) Šolske knjige:                                Tako kot že vrsto let, je tudi letos namenjenih del finančnih sredstev za 
nakup šolskih knjig otrokom naših članov. V ta namen smo letos rezervirali 5.000,00 EUR, ki bodo 
enakomerno porazdeljena na osnovnošolce in dijake. Sredstva bodo izplačana v čim krajšem možnem 
času, oziroma po posvetu z našo računovodjo do konca meseca. 

  



Seja je bila zaključena z zavedanjem, da bo letošnja jesen burna, zato moramo še posebej previdno 
spremljati politična dogajanja, se povzovati s Sindikati in skupaj s SVIZ Slovenije skušati ohraniti tisto kar 
že imamo, saj nam vsako leto vzamejo nekaj težko v preteklosti izborenih in pridobljenih delavskih pravic, 
da o krčenju finančnih sredstev za plačilo našega dela ne govorimo. 

  

Seja je bila končana ob 16.00. 

  

Sejo je vodil M. Gams                                                                                                                    Zapisala: Metka 
Štraus 

Ljubljana, 7. 9.2011                                                                                      

  

Poslano:               - vsem članom IO SVIZ/IJS 

                                - vsem članom NO SVIZ/IJS 

                                - predsedniku ZS IJS 

                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                                - direktorju IJS 

                                - v. d. sekretarke IJS                       

 


